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Sak 11/21 Valgkomiteens beretning 671 

Orienteringssak  672 

Sakfører: Valgkomitéen v/ Tuva Nordøy  673 

Humanistisk Ungdoms valgkomité består av en leder og tre medlemmer. På det digitale 674 
Landsmøtet 2020 ble Eirik Opsal valgt som leder av valgkomitéen. Tuva Nordøy ble valgt med 675 
ettårig verv, og Mona Tollefsen Berg ble valgt inn med toårig verv. Mari Kvamsdal ble valgt 676 
som toårig medlem av valgkomitéen i 2019, og har derfor vært medlem i komitéen i år også.  677 

Den 9. Mai hadde valgkomitéen det første digitale møte hvor vi ble kjent og snakket om 678 
forventningene til året. Valgkomitéen hadde sitt første fysiske møte fredag den 11. September 679 
2020 i Oslo, og alle var tilstede. På møtet i september ble vi bedre kjent med hverandre og 680 
hva vervene våre innebærer. Vi snakket også om hvordan vi skulle jobbe framover og hvordan 681 
vi skulle finne gode kandidater. Valgkomitéen ble i Oslo resten av helga og var observatører i 682 
Sentralstyrets møte.  683 

Grunnet coronaviruset fikk ikke Humanistisk Ungdom arrangert fysiske, nasjonale 684 
arrangementer i 2020. Dette har gjort valgkomitéens arbeid vanskeligere enn normalt. 685 
Valgkomitéen har jobbet via Zoom og andre digitale løsninger. Alle intervjuer har foregått på 686 
Zoom, og kontakt med intervjuobjektene har skjedd på messenger eller sms. Vi klarte å 687 
gjennomføre nesten alle intervjuer med sittende Sentralstyre, Kontrollkomité og ansatte før 688 
jul. Det er viktig for oss å kartlegge hvordan de jobber sammen og hvem som kunne tenke seg 689 
å stille til valg igjen. I mars begynte vi med intervjuer av kandidater til valg 2021.  690 

Valgkomitéen har ikke fått introdusert oss på sommerleir eller seminarer, slik vi vanligvis gjør. 691 
Det har ført til at færre av HUs medlemmer har kontaktet oss, og vi har ikke kommet i kontakt 692 
med nye og ukjente medlemmer. På organisasjonsseminaret den 20. mars fikk valgkomitéen 693 
introdusere seg for deltakerne. Etter dette ble vi kontaktet av to personer! Vi har på flere 694 
tidspunkter brukt Facebook gruppa “HU - Innsiden” for å prøve å få kontakt med aktive 695 
medlemmer. Her har vi lagt ut flere innlegg med informasjon og oppfordringer om å ta kontakt 696 
med oss.   697 

2020 og 2021 har vært vanskelige år for oss alle, og coronaviruset har gjort oppgavene til 698 
valgkomitéen ekstra krevende. Vi har slitt lenge med at få har kontaktet oss for å stille til verv. 699 
Derfor ble vi nødt til å begynne å kontakte folk vi kjenner for å finne gode kandidater. Det har 700 
vært vanskelig, men til slutt fant vi nok til å fylle alle vervene. På grunn av dårlig tid med 701 
sakspapirer har vi ikke hatt intervjuer med alle kandidatene.   702 

Innstillingen vår er gjort med bakgrunn av intervjuer, innspill fra Humanistisk Ungdoms 703 
medlemmer, svar på spørreskjema eller fra tidligere erfaringer. Ingen av kandidatene er valgt 704 
på grunn av vennskap eller personlig favorisering fra valgkomitéen. Vi oppfordrer dere til å 705 
legge valgkomitéens innstilling til grunn for deres stemme, og at dere har tillit til at de innstilte 706 
anses som de beste kandidatene for Humanistisk Ungdoms sentralledd framover. Vi ønsker 707 
dere et godt valg!  708 


